
 

 

 

                    Częstochowa, dn.12.08.2022r. 

            

Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

            Prezydent Miasta Częstochowy 

             za pośrednictwem 

            Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

Zapytanie 2/VIII 

Dotyczy: Systemu odbijania kart przez pracowników Urzędu Miasta 
 
     Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie 
art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o informację 
dotyczącą systemu odbijania kart dla pracowników Urzędu Miasta. 
 Jako radny, zostałem poproszony o zadanie Panu pytań dotyczących systemu 
odbijania kart przez pracowników urzędu. 

1. Ile kosztował system odbijania kart? 
2. Ile kosztował system informatyczny do obsługi? 
3. Jaki jest roczny koszt użytkowania wszystkich składowych wchodzących do 

funkcjonowania tego systemu? 
 
 

   Z poważaniem 
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